
PROTOKOŁ NR LVIII/10 
z posiedzenia LVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 28 października 2010 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 
W posiedzeniu udział wzięło 17 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 
Krzysztof Arbaszewski oraz dwóch radnych nieobecnych nieusprawiedliwionych – Pan 
Wojciech Kluczyński i Pan Karol Pękul. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.             
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za wrzesień 2010 r.  
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Rybienko Nowe na lata 2010-2017; 
2) określenia warunków i trybu finansowania zadań własnych gminy w zakresie 

tworzenia warunków, w tym organizacyjnych, sprzyjających rozwojowi sportu przez 
Gminę Wyszków; 

3) nadania nazwy ulicy; 
4) nadania nazwy ulicy połoŜonej w Wyszkowie; 
5) nadania nazwy bulwarowi nadbuŜańskiemu; 
6) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 
7) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 
8) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej 
własność Gminy Wyszków; 

9) udzielenia pozwolenia Burmistrzowi Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich 
zobowiązań finansowych na wydatki bieŜące; 

10) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2010; 
11) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2011; 
12) Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków; 
13) uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Wyszkowie                               

Nr XLIII/323/09 z dnia 24 września 2009 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania 
dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji przez 
niepubliczne szkoły, przedszkola oraz inne formy wychowania przedszkolnego 
prowadzone na terenie Gminy Wyszków przez inne niŜ Gmina Wyszków osoby 
prawne i fizyczne; 

14) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2011 r.  
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       9. Informacja o stanie realizacji przez Gminę Wyszków zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2009/2010. 
     10. Sprawozdanie z działalności Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych w 2009 r. 

                 11. Zapytania i wolne wnioski. 
                 12. Zamknięcie obrad. 
 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących zmian: 

• w punkcie 8, podpunkt 2 zmienić tytuł uchwały na: Uchwała w sprawie warunków             
i trybu wspierania rozwoju sportu przez Gminę Wyszków; 

• w punkcie 8, podpunkt 3 wprowadzić Uchwałę zmieniającą Uchwałę nr LVI/428/10 
Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30.09.2010 r. w sprawie sposobu konsultowania 
projektów aktów prawa miejscowego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności poŜytku 
publicznego; 

• w punkcie 8, podpunkt 13 wprowadzić Uchwałę w sprawie obniŜenia średniej ceny 
skupu Ŝyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze 
Gminy Wyszków. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 12, przeciw- 0, wstrzym. się- 1), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

            Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 13, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) został wybrany P. Stanisław Nasiadka. 
  
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 13,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
1. P. Władysław Dudzik; 
2. P. Wojciech Rojek; 
3. P. Jan Kacperski. 
 
Ad. 5. 
Protokoły z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 30 września 2010 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 13, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za wrzesień 2010 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad.7. 
P. Karp – Sołtys miejscowości Fidest podziękował Burmistrzowi za doŜwirowanie drogi 
oraz za przybycie na uroczystości związane z obchodami św. Huberta. 
 
 
 
Ad. 8. 
1) P. Ryszawa – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Rybienko Nowe na lata 2010-2017. Poinformowała, Ŝe Gmina przystąpiła do „Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007-2013” działanie „Odnowa i rozwój wsi”. W związku              



 3 
z powyŜszym, sporządzenie i uchwalenie planu stanowi niezbędny warunek przy 
aplikowaniu o środki finansowe w ramach tego programu. Zadaniem priorytetowym, 
przewidzianym do realizacji jest budowa strefy rekreacji, kultury i sportu w Rybienku 
Nowym. Będzie ona polegała na zagospodarowaniu przestrzeni publicznej. Dodała, Ŝe „Plan 
Odnowy Miejscowości Rybienko Nowe” powstał w uspołecznionym procesie spotkań                 
i konsultacji, przy udziale pracowników Urzędu Miejskiego.  
P. Koński wskazał następujące błędy w załączniku do uchwały: 

• str. 9 zamiast Rybienko Nowe jest Gulczewo; 
• str. 10  - j.w. 
• str. 33 zamiast sołectwo Rybienko Nowe jest sołectwo Kamieńczyk. 

P. Ryszawa poinformowała, Ŝe błędy zostaną usunięte. 
P. Malinowski zauwaŜył, Ŝe załącznik do tej uchwały radni otrzymali tuŜ przed sesją i nikt 
nie zdąŜył się z nim zapoznać. W związku z powyŜszym poprosił, aby P. Ryszawa omówiła 
go bardziej szczegółowo. 
P. Ryszawa poinformowała, Ŝe proces opracowania planu obejmował badanie uwarunkowań 
obszaru, przeprowadzenie analizy SWOT, wypracowanie wizji miejscowości oraz wybór 
celów wraz z opracowaniem wieloletniego planu budŜetowego, zasad wdraŜania i oceny 
efektów realizacji planu. Plan określa szczególne obszary, które stanowią wyodrębnione 
elementy przestrzeni miejscowości, czas realizacji planu, priorytety rozwoju społeczno-
gospodarczego, cele i kierunki działania, wieloletni plan inwestycyjny, opis zadania 
priorytetowego oraz system wdraŜania i monitoringu. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/431/10 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Rybienko Nowe na lata 2010-2017. 
 
2) P. Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju sportu przez Gminę 
Wyszków. Następnie przekazała głos P. Świtalskiej, Inspektorowi wydziału PKiS, która 
poinformowała, Ŝe w związku ze zmianą ustawy z dnia 25 czerwca 2010 r. o sporcie, gmina 
jest zobowiązana dostosować swoje przepisy do w/w ustawy. Projekt uchwały przedstawiony 
przez Burmistrza określa warunki i tryb wspierania finansowego rozwoju sportu w Gminie 
Wyszków. Uchwała ma słuŜyć rozwojowi sportów na własnym terenie poprzez poprawę 
warunków uprawiania sportów oraz zwiększenie mieszkańcom dostępności do imprez 
sportowych, w szczególności piłki noŜnej i piłki siatkowej. Wsparcie finansowe ma być 
udzielane w formie dotacji celowej. O dotację mogą ubiegać się kluby sportowe, działające 
na obszarze Gminy Wyszków, uczestniczący we współzawodnictwie sportowym, 
organizowanym lub przeprowadzonym w określonej dyscyplinie sportu przez polski związek 
sportowy lub podmiot działający z jego upowaŜnienia i nie działający w celu osiągnięcia 
zysku. Dotacja moŜe być przyznana w trybie konkursu ogłoszonego przez Burmistrza 
Wyszkowa i moŜe wynosić 90% planowanych kosztów realizacji zadania. 
P. Stępkowska poinformowała, Ŝe jest to uchwała pionierska, ale konsultowana zarówno                       
z prawnikami jak i z klubami sportowymi. 
P. Łysik uwaŜa, Ŝe na następną sesję naleŜy przygotować regulamin dotyczący finansowania 
stypendiów sportowych (zgodnie z § 5 pkt 5 proponowanej uchwały). 
P. Stępkowska poinformowała, Ŝe § 5 pkt 5 powyŜszej uchwały przewiduje zaakceptowanie 
przez Burmistrza regulaminu, który zostanie przegotowany przez klub sportowy, ubiegający 
się o sfinansowanie stypendium sportowego. 
P. Łubińska – mecenas potwierdziła, Ŝe powyŜszy zapis w uchwale jest interpretowany               
w ten sposób, Ŝe to nie gmina przygotowuje regulamin, a poszczególne kluby sportowe, 
natomiast regulamin ten musi zostać zaakceptowany przez Burmistrza Wyszkowa. 
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P. Głowacki zauwaŜył, Ŝe rada uchwaliła wcześniej zasady przyznawania nagród                      
i stypendiów. 
P. Stępkowska poinformowała, Ŝe ta uchwała równieŜ zostanie zmieniona, gdyŜ zmieniła się 
podstawa prawna. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/432/10 w sprawie warunków i trybu wspiera nia 
rozwoju sportu przez Gminę Wyszków. 
 
3) P. Stępkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwały zmieniającej Uchwałę 
nr LVI/428/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30.09.2010 r. w sprawie sposobu 
konsultowania projektów aktów prawa miejscowego z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności poŜytku 
publicznego. Poinformowała, Ŝe na poprzedniej sesji podjęto uchwałę w sprawie sposobu 
konsultowania projektów aktów prawa miejscowego z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności poŜytku 
publicznego, w której znalazł się zapis, Ŝe uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia.                
Po wysłaniu uchwały do organu nadzorczego, okazało się, Ŝe organ nadzorczy ustalił,                    
Ŝe powyŜsza uchwała musi zostać ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Mazowieckiego. W związku z powyŜszym został przygotowany nowy projekt uchwały, 
wprowadzający właśnie tę zmianę. Ponadto w uchwale wprowadzono równieŜ zmianę 
terminów dotyczących zgłaszania zmian do projektów aktów prawa miejscowego z 30 dni na 
14 dni. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/433/10 w sprawie uchwały zmieniającej Uchwałę 
nr LVI/428/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30.09.2010 r. w sprawie sposobu 
konsultowania projektów aktów prawa miejscowego z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności poŜytku 
publicznego. 

 
4) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa                           
i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Poinformował, 
Ŝe proponuje się nadanie nazwy „Sosnowa” ulicy połoŜonej w miejscowości Świniotop.  
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/434/10 w sprawie nadania nazwy ulicy. 

 
5) P. Mikołajczyk  przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy połoŜonej  
w Wyszkowie. Poinformował, Ŝe proponuje się nadanie nazwy „Ratuszowa” ulicy połoŜonej 
w Wyszkowie między ulicami 11 Listopada, Sowińskiego i Pułtuską. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/435/10 w sprawie nadania nazwy ulicy połoŜonej 
w Wyszkowie. 

 
6) P. Mikołajczyk  przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy bulwarowi 
nadbuŜańskiemu. Poinformował, Ŝe proponuje się nadanie nazwy „Bulwar im. ppor. mar. 
Kazimierza Deptuły” bulwarowi nadbuŜańskiemu na odcinku od ul. Kościelnej                          
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do ul. Pałacowej w Wyszkowie. Z wnioskiem o nadanie nazwy wystąpił Zarząd 
Bractwa Ligi Morskiej i Rzecznej. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Mickiewicz chciałby się upewnić, czy skonsultowano z wnioskodawcą nadanie nazwy na 
całym proponowanym odcinku, gdyŜ nie ma zagospodarowanego ciągu pieszego aŜ do                
ul. Pałacowej. Ma równieŜ wątpliwości, czy nie lepiej byłoby słowo „bulwar” zastąpić 
słowem „nabrzeŜe”? 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe nadanie nazwy na całym proponowanym odcinku było 
konsultowane z wnioskodawcą.  
P. Głowacki jest za pozostawieniem zarówno proponowanej przez Burmistrza nazwy jak            
i odcinka, który ma nosić tą nazwę. Dodał, Ŝe wprawdzie obszar od mostu kolejowego do             
ul. Pałacowej to w tej chwili łąka, ale nadanie nazwy bulwar moŜe spowoduje, Ŝe ten odcinek 
zostanie równieŜ zagospodarowany. 
P. Malinowski uwaŜa, Ŝe bulwar jest lepszą nazwą, gdyŜ nabrzeŜe kojarzy się bardziej              
z portem, morzem czy statkami. 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe na odcinku, który nie jest jeszcze 
zagospodarowany, zostaną postawione ławki, kosze i inne elementy np. kotwice, które będą 
podnosić atrakcyjność tego miejsca. UwaŜa, Ŝe trzeba pokazać naturalne walory tego terenu. 
Jest przeciwny, aby wybetonować cały bulwar. 
P. Mickiewicz poinformował, Ŝe wycofuje swój wniosek w sprawie zmiany nazwy                      
z „bulwar” na „nabrzeŜe”. 
P. Pakieła złoŜył wniosek formalny, aby nadać nazwę „Bulwar im. ppor. mar. Kazimierza 
Deptuły” na odcinku od ul. Kościelnej do mostu kolejowego. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 3,  przeciw – 8, wstrzym.się – 3), 
odrzucili powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/436/10 w sprawie nadania nazwy bulwarowi 
nadbuŜańskiemu. 
 
7) P. Fijałkowska  – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ dotyczy 
nieruchomości połoŜonej w Kamieńczyku oznaczonej nr ewidencyjnym 1027/2                         
o  powierzchni 1449 m². Wartość nieruchomości, ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego 
wynosi 105.893 zł.  
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/437/10 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ  
w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
8) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ 
w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ dotyczy nieruchomości połoŜonej w Wyszkowie przy                      
ul. Komunalnej, składającej się z działek oznaczonych  następującymi nr ewidencyjnymi: 
3056/5, 3056/7, 3056/9 o łącznej powierzchni 11.804 m². Działki będą zbyte jako jedna 
nieruchomość. Łączna wartość nieruchomości, ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego 
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wynosi 455.478 zł. co daje ok. 40 zł/m². Cena nie jest wysoka, ale powodem tego jest to, 
Ŝe na działce znajdują się rury ciepłownicze PEC-u, linia wysokiego napięcia, ciek – struga. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Malinowski jest przeciwny sprzedaŜy tej nieruchomości, poniewaŜ na jej terenie znajduje 
się kanalizacja deszczowa, ciąg – struga ponadto obszar ten znajduje się w strefie ochrony 
ujęcia wody dla miasta oraz przez nieruchomość przebiega sieć cieplna, elektryczna oraz 
kanał odprowadzający wody popłuczne ze Stacji Uzdatniania Wody. W związku z 
powyŜszym uwaŜa, Ŝe sprzedaŜ tej nieruchomości jest niewskazana, nieuzasadniona a wręcz 
szkodliwa dla interesów miasta. 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe w ogłoszeniu o sprzedaŜy nieruchomości i w warunkach 
przetargowych, zostanie zamieszczony zapis, który zagwarantuje przekazanie na rzecz gminy 
wszystkich urządzeń znajdujących się na terenie tej nieruchomości.. 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe przedsiębiorstwa takie jak PEC, PWiK czy 
Zakład Energetyczny nie maja wszystkich swoich sieci we własnych nieruchomościach. 
Raczej większość tych urządzeń znajduje się w nieruchomościach innych. W tym przypadku 
będzie podobnie. Wszystkie sieci, znajdujące się na tej nieruchomości nie będą stanowiły 
własności kogoś kto nabędzie tą działkę i nabywca nie będzie mógł samodzielnie, nic z nimi 
robić. Nie ma więc Ŝadnego zagroŜenia pod tym względem. 
P. Malinowski uwaŜa, Ŝe potencjalny nabywca nieruchomości moŜe zaŜądać opłat od 
właścicieli urządzeń, które znajdują się na tej nieruchomości. 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe są przygotowane odpowiednie zapisy,                      
które informują, Ŝe właściciel nabywa nieruchomość z obciąŜeniami i nie będzie mógł 
związku z tym Ŝądać Ŝadnych opłat. 
P. Malinowski zgłosił wniosek formalny aby zdjąć powyŜszą uchwałę z porządku obrad. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 2, przeciw – 6, wstrzym.się – 6), 
odrzucili powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 11,  przeciw – 2, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/438/10 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ  
w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
9) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała,           
Ŝe z wnioskiem o udzielenie bonifikaty w wysokości 80% od opłaty 10.440 zł. wystąpili 
Państwo Gromek, posiadający w uŜytkowaniu wieczystym nieruchomość gruntową                   
w Wyszkowie przy ul. Wąskiej 62. Nieruchomość oznaczona jest numerem ewidencyjnym 
5881 o powierzchni 132 m², zabudowana na cele mieszkaniowo-usługowe.  
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/439/10 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
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10) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pozwolenia 
Burmistrzowi Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich zobowiązań finansowych na 
wydatki bieŜące. Poinformowała, Ŝe powyŜsze środki finansowe są niezbędne na zawarcie 
umów na lata 2010-2011 na opracowanie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru obejmującego osiedle „Zakręzie”. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/440/10 w sprawie udzielenia pozwolenia 
Burmistrzowi Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich zobowiązań finansowych na 
wydatki bieŜące. 
 
P. Biernacki- Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.15. 
Po przerwie P. Biernacki wznowił obrady sesji. 
 
11) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian                         
w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2010. Poinformował, Ŝe planowane zmiany                    
w budŜecie to m.in.: 

1. dochody: 
• +102.781 zł – dotacja na wybory samorządowe; 
• +90.765 zł – oświata i wychowanie (w związku z przekształceniem od 1.12.2010 

szkół będących zakładami budŜetowymi w jednostki budŜetowe); 
• + 170.000 zł – dotacja celowa w dziale Pomoc społeczna; 
• + 46.235 zł – dotacja ze Starostwa Powiatowego na „Akcję Zima”; 
• 39.700 zł subwencja oświatowa. 

            2.   wydatki: 
• + 100.000 zł – remont dróg; 
• + 70.000 zł – odszkodowania wypłacane na rzecz osób fizycznych; 
• - 70.000 zł – zakup gruntów; 
• -40.000 zł– plany zagospodarowania przestrzennego (wynagrodzenia bezosobowe); 
• + 40.000 zł – prace geodezyjne i kartograficzne; 
• +102.781 zł – wybory samorządowe; 
• - 167.265 zł – odsetki od kredytów; 
• + 137.071 zł – oświata i wychowanie (wprowadzenie dochodów jednostek 

budŜetowych, podział budŜetu na zakłady/jednostki, wydzielenie budŜetowych 
stołówek, pozostałe wydatki); 

• +170.000 zł – dotacja celowa w dziale Pomoc społeczna; 
• + 20.959 zł – Edukacyjna opieka wychowawcza (przesunięcia oświatowe + 

stypendia dla uczniów); 
• +15.000 zł – budowa linii zasilających i oświetlenia ulicznego; 
• + 25.000 zł budowa chodników, ciągów pieszo-rowerowych, miejsc postojowych; 
• - 80.000 zł budowa mostu w Drogoszewie; 
• + 120.000 zł – dotacja dla klubu sportowego piłki noŜnej; 
• - 80.000 zł – Kultura fizyczna i sport (zakup usług pozostałych); 
• -46.235 zł – „Akcja Zima” (utrzymanie dróg powiatowych); 
• -39.700 zł – subwencja oświatowa; 
• - 70.000 zł - remonty dróg; 
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• + 40.000 zł – modernizacja ul. Handlowej; 
• + 30.000 zł – modernizacja ul. Leśnej; 
• zagwarantowanie środków na 2012 r. na teromodernizację Urzędu Miejskiego                

w ramach wspólnego projektu ze Starostwem Powiatowym. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Koński przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Głowacki spytał czy w wydatkach na remont dróg zostały uwzględnione równieŜ wydatki 
na wyrównanie dróg przed nadchodzącą zimą? 
P. Skarbnik poinformował Ŝe tak. 
P. Głowacki zauwaŜył, Ŝe juŜ wcześniej Rada Miejska zajmowała stanowisko, aby 
dofinansować Klub Sportowy „Bug Wyszków” w wysokości 100.000 zł. Kwota ta miała 
zostać rozłoŜona na raty i wypłacana klubowi w ratach 30.000 – 40.000 zł kaŜdego roku. 
Chciałby się dowiedzieć skąd znów taka wysoka kwota dotacji dla klubu i czy jest to zgodne 
ze stanowiskiem Rady Miejskiej? 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe nie pamięta dokładnie kwoty, która była wcześniej przyznana 
klubowi, ale teraz po podjęciu uchwały w sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju 
sportu przez Gminę Wyszków, jest moŜliwość udzielenia takiej pomocy finansowej. O tym 
komu i w jakiej wysokości dotacja zostanie przydzielona decydują radni. Propozycja na teraz 
jest taka, aby wesprzeć Klub „Bug Wyszków”. Wysokość kwoty 120.000 zł wzięła się                
z potrzeb klubu (stypendia dla zawodników, na ubezpieczenia, na mecze – na zakończenie 
sezonu). 
P. Kacperski poinformował, Ŝe podnosił na Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych, aby dofinansowaniem objąć równieŜ Klub Sportowy 
„Camper”. UwaŜa, Ŝe nie wszystkie kluby traktowane są jednakowo, np. „Bug Wyszków” 
korzystając z płyty boiska nie płaci nic, „Camper” za wynajmowanie sali na treningi musi 
płacić duŜe pieniądze. MoŜe warto równieŜ i ich zwolnić z opłat? Proponuje, by 
dofinansowanie podzielić i przeznaczyć 80.000 zł dla Klubu „Bug Wyszków” a 40.000 zł dla 
Klubu „Camper”. 
Burmistrz – P. Nowosielski uwaŜa, Ŝe naleŜy wspierać wszystkie profesjonalne kluby 
sportowe, gdyŜ same mogą mieć kłopoty, aby się utrzymać. Kluby nie znajdą takich 
sponsorów, które pokryją w pełni działalność klubu. JeŜeli miasto chce zapewnić klubom grę 
w II czy I lidze siatkówki i IV, III lidze piłki noŜnej, naleŜy załoŜyć, Ŝe będzie musiało 
dotować co roku kwotą kilkuset tysięcy złotych jedną i druga druŜynę. W związku z tym, Ŝe 
Klub „Bug Wyszków” ma problemy z zamknięciem tegorocznego budŜetu i zwrócił się            
z prośbą o przyznanie dofinansowania, Burmistrz proponuję przyznać klubowi dotację                    
i przyjąć powyŜszą uchwałę w proponowanej formie. Dodał, Ŝe Klub Sportowy „Camper” 
nie występował w tym roku z wnioskiem o dofinansowanie. JeŜeli złoŜy taki wniosek, 
zostanie on uwzględniony przy planowaniu budŜetu na przyszły rok. 
P.Biernacki – Przewodniczący Rady –na podstawie §31 pkt 2 Statutu Gminy Wyszków, 
Przewodniczący przekazał prowadzenie sesji Wiceprzewodniczącemu Rady –                             
P. Wojciechowi Pakieła. 
P. Kacperski wycofał swój wniosek w sprawie podziału dotacji dla Klubu „Bug Wyszków” 
– 80.000 zł dla Klubu „Camper” -  40.000 zł. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 10,  przeciw – 1, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/441/10 w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
Wyszków. 
 
12) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 rok. Poinformował, Ŝe 
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w stosunku do roku 2010, wzrost stawek podatku wynosi o ok. 2,6%. Jest to wzrost o 
stopę inflacji. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Koński przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/442/10 w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych na 2011 rok. 
 
13) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie obniŜenia 
średniej ceny skupu Ŝyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 
obszarze Gminy Wyszków. Poinformował, Ŝe w stosunku do roku 2010, wzrost stawek 
podatku wynosi o ok. 2,6% ( w zaokrągleniu 3%). Jest to wzrost o stopę inflacji. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/443/10 w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu 
Ŝyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy 
Wyszków. 
 
14) P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe 
powyŜsza uchwała została dostosowana do obowiązującego prawa, które: 

• zniosło obowiązek opiniowania przez dyrektorów wniosków o stypendia; 
• nałoŜyło obowiązek dotowania w wysokości 20% zadania udzielania pomocy 

materialnej ze środków jednostek samorządu terytorialnego; 
• doprecyzowało definicję zdarzenia losowego, które jest podstawą przyznania zasiłku 

szkolnego; 
• zdecydowało, Ŝe głównym wyznacznikiem pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym jest dochód na 1 członka rodziny; 
• ustaliło, Ŝe przyjmowanie innych kryteriów np. ilości przesłanek występujących                 

w rodzinie było niezwykle trudne do sprawdzenia; 
• zaproponowało nowy wzór wniosku. 

W związku z powyŜszymi zmianami, Burmistrz proponuje przyjęcie nowej uchwały, gdzie 
zostanie zawarty tekst ujednolicony, a nie tylko wprowadzone zmiany. 
P. Kacperski przedstawił pozytywna opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Piórkowska spytała czy wnioski o stypendia moŜna składać do 15 września                             
a w przypadku zdarzeń losowych zawsze? 
P. Gołębiewska poinformowała, Ŝe tak. Wnioski w wypadku zdarzeń losowych nie mają 
ograniczonego terminu składania. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/444/10 w sprawie Regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 
Wyszków.  
 
15) P. Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady 
Miejskiej w Wyszkowie Nr XLIII/323/09 z dnia 24 września 2009 r. w sprawie trybu 
udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 
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wykorzystania dotacji przez niepubliczne szkoły, przedszkola oraz inne 
formy wychowania przedszkolnego prowadzone na terenie Gminy Wyszków przez inne 
niŜ Gmina Wyszków osoby prawne i fizyczne. Poinformowała, Ŝe wprowadzone zmiany                  
w stosunku do pierwotnej uchwały dotyczą uproszczenia procedury wyliczania podstawy 
dotacji w związku z likwidacją zakładów budŜetowych oraz podjęcia kolejnej próby 
przyjęcia optymalnych projektów załączników do uchwały. 
P. Kacperski przedstawił pozytywna opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/445/10 w sprawie zmiany Uchwały Rady 
Miejskiej w Wyszkowie Nr XLIII/323/09 z dnia 24 września 2009 r. w sprawie trybu 
udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 
wykorzystania dotacji przez niepubliczne szkoły, przedszkola oraz inne formy 
wychowania przedszkolnego prowadzone na terenie Gminy Wyszków przez inne niŜ 
Gmina Wyszków osoby prawne i fizyczne. 
 
16) Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych –                     
P. Hanna Jankowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na 2011 r. 
Poinformowała, Ŝe profilaktyka i rozwiązywanie problemów uzaleŜnienia od alkoholu naleŜy 
do zadań własnych gminy i realizowana jest na podstawie Gminnego Programu Profilaktyki   
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Środki, jakimi dysponuje Gmina, pochodzą             
z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaŜ napojów alkoholowych i zgodnie z ustawą nie 
mogą być wykorzystane na inne cele. Dodała, Ŝe nad przedstawionym programem pracowało 
wiele osób z wielu instytucji zajmujących się problematyką uzaleŜnień i profilaktyką: 
nauczyciele, pedagodzy szkolni, psycholodzy, terapeuci uzaleŜnień, kuratorzy sądowi, 
pracownicy socjalni, przedstawiciele kościoła i policji. Dodała, Ŝe główne zadania Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi to: 

• zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacji dla osób 
uzaleŜnionych od alkoholu; 

• udzielenie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe, pomocy 
psychospołecznej i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą; 

• prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 
rozwiązywania problemów alkoholowych w szczególności dla dzieci i młodzieŜy, w 
tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych, a takŜe działań na rzecz 
doŜywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-
wychowawczych; 

• wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, słuŜącej 
rozwiązywaniu problemów alkoholowych. 

P. Piórkowska spytała czy jest pewność, Ŝe w wyszkowskich sklepach z dopalaczami nie ma 
prowadzonej sprzedaŜy? 
P. Jankowska poinformowała, Ŝe z uzyskanych informacji wynika, Ŝe sprzedaŜ dopalaczy 
nie jest prowadzona oraz na działające wcześniej cztery sklepy, dwa z nich zlikwidowało 
swoją działalność. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LVIII/446/10 w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na 2011 r. 
 
Ad. 9. 

      P. Gołębiewska przedstawiła Informację o stanie realizacji przez Gminę Wyszków zadań 
oświatowych w roku szkolnym 2009/2010 (załącznik nr 3 do protokołu). 
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Ad. 10. 
P. Siekierski Dyrektor Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych przedstawił 
Sprawozdanie z działalności Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych w 2009 r. 
(załącznik nr 4 do protokołu). 
P. Malinowski spytał ile mieszkań pozyskał w tym roku Zakład Administracji Domów 
Mieszkalnych? 
P. Siekierski poinformował, Ŝe kilkanaście. Dodał, Ŝe nie da się tego dokładnie określić, 
gdyŜ jedni zwracają mieszkania a inni je zamieniają. Poinformował, Ŝe przygotuje taką 
informację po sesji i prześle radnemu.  
P. Malinowski spytał, czy planuje się zwiększenie liczby mieszkań np. poprzez nadbudowę 
mieszkań na budynkach juŜ istniejących? 
P. Siekierski poinformował, Ŝe były takie plany, ale okazało się, Ŝe fundamenty czy piwnice               
w budynkach wytrzymają, natomiast ściany nie utrzymają takiego cięŜaru.  
P. Malinowski zasugerował, Ŝe takiej nadbudowy moŜna dokonać na blokach przy                     
ul. Prostej poprzez zmianę kształtu dachu, co pozwoli na wygospodarowanie kilku mieszkań 
oraz przy okazji poprawi wygląd miasta. 
P. Siekierski poinformował, Ŝe współwłaścicielami tych bloków, po utworzeniu wspólnot 
mieszkaniowych, są mieszkańcy tych bloków. Jest przekonany, Ŝe nie udźwigną oni cięŜaru 
finansowego takiej rozbudowy, a Zakład Administracji Domów Mieszkalnych równieŜ nie 
będzie w stanie z własnych środków, sfinansować całego zadania. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe gmina odzyskuje mieszkania wtedy gdy ktoś 
umrze, gdy główny najemca nie pozostawi następcy lub gdy ktoś podnajmuje mieszkanie                 
a sam tam nie mieszka. W sumie takich przypadków jest niewiele, a na mieszkanie oczekuje 
w tej chwili około 180 rodzin. Dodatkowo gmina sprzedaje mieszkania głównym najemcom 
z duŜą bonifikatą oraz jest zobowiązana przez prawo do podstawiania mieszkań dla osób 
mających sądowe wyroki eksmisyjne.  
 
Ad. 11. 
Sekretarz – P. Goździewska w imieniu Burmistrza Wyszkowa, poinformowała                                
o oświadczeniach majątkowych, złoŜonych przez wszystkie osoby do tego zobowiązane. 
Oświadczyła, Ŝe wszystkie osoby złoŜyły oświadczenia w terminie. Stwierdzone w kilku 
przypadkach nieprawidłowości, zostały przekazane zainteresowanym osobom. (Informacja 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
P. Kacperski podziękował za oświetlenie przystanku komunikacji miejskiej przy drodze do 
Rybienka Leśnego. 
P. Koński podziękował radnym za przyjęcie Planu Odnowy Miejscowości Rybienko Nowe 
na lata 2010-2017 oraz za przeznaczenie większej kwoty na remont ul. Handlowej. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz w imieniu Burmistrza Wyszkowa zaprosił wszystkich chętnych 
do kwesty w dniu 1 listopada na rzecz odnowienia nagrobków na cmentarzu przy                         
ul. Nadgórze. Poinformował, Ŝe wszyscy zainteresowani mogą zapisywać się na dyŜury                 
w  sekretariacie Burmistrza. 
P. Głowacki poinformował, Ŝe otrzymał na piśmie odpowiedź w sprawie budowy obwodnicy 
śródmiejskiej etap III i IV i z odpowiedzi tej wynika, Ŝe gmina czeka na decyzje zarządu, 
dotyczącą finansowania tej inwestycji. Z tego co podają media, moŜna wywnioskować,                
Ŝe dofinansowanie inwestycji w Województwie Mazowieckim wygląda generalnie słabo. 
Dość duŜo inwestycji w ogóle „spada” a część przechodzi do tzw. „przechowalni”. Tak jest 
równieŜ z obwodnicą północną, która prawdopodobnie po etapie uzgodnień środowiskowych,  
moŜe zostać całkowicie wstrzymana, gdyŜ brak jest środków finansowych. W związku z tymi 
zdarzeniami P. Głowacki spytał, jakie są szanse na zakończenie budowy obwodnicy 
śródmiejskiej. 



 12 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe faktycznie środków 
finansowych zaczyna brakować równieŜ w budŜecie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 
Autostrad. Ma nadzieje jednak, Ŝe środki na to zadanie się znajdą i Ŝe te prace, które zostały 
juŜ wykonane nie zostaną zaprzepaszczone. 
P. Głowacki spytał kiedy będą zapadać konkretne decyzje w tej sprawie? 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz uwaŜa, Ŝe jeszcze jesienią tego roku. 
P. Mickiewicz poinformował, Ŝe na „Skwerze Jana Pawła II” znajduje się ogromny baner 
reklamowy banku. Jest tak duŜy, Ŝe zasłania część skweru. UwaŜa, Ŝe nie jest to odpowiednie 
miejsce na zamieszczanie takich reklam. 
P. Malinowski poinformował, Ŝe są przepisy, które dopuszczają bądź nie umieszczenie 
reklam w danym miejscu oraz określają ich wielkość. W związku z powyŜszym naleŜy  
sprawdzić, czy reklama na skwerze została umieszczona zgodnie z obowiązującymi 
przepisami. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe zostanie to sprawdzone. 
P. Pakieła – Wiceprzewodniczący Rady poinformował o oświadczeniach majątkowych 
złoŜonych przez radnych. Oświadczenia wpłynęły w terminie, natomiast drobne uchybienia 
wskazane przez Urząd Skarbowy w Wyszkowie, są do wglądu dla zainteresowanych w biurze 
Rady Miejskiej. Poinformował równieŜ, Ŝe zostanie zwołana jeszcze jedna sesja Rady 
Miejskiej w dniu 9 listopada na godz. 13°° lub 14°° oraz zaprosił wszystkich na dzień               
3 listopada na godz. 18°° do Biblioteki Miejskiej na projekcję filmu „ Las Katyński”. 
 
Ad. 12. 
O godz. 14.10 uznając porządek obrad LVIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej P. Wojciech Pakieła dokonał 
zamknięcia obrad. 

    
 
 
      Protokołowała                                Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                       Stanisław Nasiadka                              Józef Biernacki 


